
 

    

  
LIETUVOS AUTOMOBILIŲ SPORTO FEDERACIJAS  

ESPORTO KOMITETO POSĖDŽIO  
PROTOKOLAS Nr. 2025-01  

2025-01-13 
 Kaunas  

  
Esporto komiteto posėdis pravestas el. ryšio priemonėmis (nuotoliniu būdu). Posėdis 

pradėtas 2025-01-13 d. 19:00val., baigtas 2025-01-13 d. 21:00val 
  
Dalyvavo:   
Esporto komiteto pirmininkas: Gustas Grinbergas;  
Esporto komiteto nariai: Matas Mendelis, Laurynas Vaitiekunas, Paulius Deksnys, Tauras 

Tunyla, Tadas Dovidaitis, Ignas Augustonis 
Nedalyvavo:   
 
Posėdžio pirmininkas: Gustas Grinbergas  
Posėdžio sekretorius: Tadas Dovidaitis 
  
Darbotvarkės klausimai ir sprendimų priėmimas:  

 

1. KLAUSIMAS. Diskusija del nesankcionuoto Virtualaus Drifto Cempionato. 

Pirmininkas informavo, kad yra naudojamas Lietuvos vardas nesankcionuotose varžybose. 

Komiteto nariai diskutavo kaip šios varžybos gali tapti sankcionuotomis. Kokia nauda gaunama 

organizatoriams tampant sankcionuotų varžybų organizatoriais. Diskutuota galimybė parduoti 

reklaminę vietą ant virtualių automobilių, komunikacija su žiniasklaida,  

Siūloma: Pasiūlyti drifto čempionatui tapti oficialiu, kitu atveju nurodyti pakeisti pavadinimą 
BALSUOTA: UŽ – VIENBALSIAI 

 

2. KLAUSIMAS. Dėl e-sporto licencijų naudos jos turėtojam. 

Pirmininkas informavo, jog šiai dienai gauni iRacing kodą metam laikui + F4 automobilį.  

Komiteto narys Tauras siūlo suteikti premium World Sim Series platformoje. Laurynas siūlo, 

Simuliatorių akademijose būtų licencijos turėtojmas suteikiama nuolaida paslaugoms. 

Siūloma: Suteikti nuolaidas Simuliatorių centruose bei WSS plaformoje premium paslaugą 

licencijos turėtojams 

BALSUOTA: UŽ – VIENBALSIAI 

 

 

 



 

    

 

 

3. KLAUSIMAS. Dėl Lietuvos čempionatų organizavimo. 

World sim series yra suinteresuoti organizuoti Lietuvos čempionatus. Reikia pasitikslinti su 

LASF dėl reglamentų pateikimu datų. Prašymas suteikti galimybę skelbti reglamentu vėliau negu 

Vasario mėnesį. Idealiu atveju reglamentas negali būti paskelbtas likus mažiau mėnesiui iki pirmo 

etapo starto. 

Siūloma: Išsiaiškinti galimybes reglamentus teikti vėliau dėl e-sporto specifikos 
BALSUOTA: UŽ – VIENBALSIAI 

 

 

 
 
Viso protokolo su priedais lapų: 2 
 
 
 Posėdžio pirmininkas  Gustas Grinbergas  
  
 
 
 Posėdžio sekretorius  Tadas Dovidaitis  
 


